
Jmenuji se Růžena Kadlecová a pocházím z Prahy. Pana faráře Mgr. Jana Židlického znám několik let 

a nesmírně si ho vážím pro jeho laskavost, toleranci a schopnost přiblížit poselství Ježíše Krista lidem. 

Záměrně neříkám učení – protože to paradoxně může lidi oddělovat a způsobovat mezi lidmi rozdíly 

podle výkladu učení a takto to Bůh zajisté nezamýšlel, protože všechny živé bytosti jsou jeho dětmi. 

Líbí se mi odpověď Jeho Svatosti Dalajlámy na otázku, které náboženství je na světě nejlepší: „Každé,  

které pomůže člověku být laskavějším a lepším.“  Mám zkušenosti s buddhistickými meditacemi,  

pracuji i jako překladatelka lektora Kum Nye, což je tibetská jóga vzešlá z buddhismu a nikdy jsem  

nezaznamenala rozpor mezi buddhismem a poselstvím Ježíše Krista. Církev husitská oslovuje mé  

srdce, protože následuje jednoho z největších velikánů této země - Jana Husa, člověka milujícího  

nadevše pravdu. Cítím, že se církve všeobecně potřebují obrodit a přestat lpět na dogmatech,  

protože lidé dnes hledají především pravdu a církev jinak o ty lidi přijde. Pan farář Židlický svým  

přístupem oslovuje spoustu lidí, kteří jinak mají k církvi odtažitý, ne-li odmítavý postoj. V dnešní době  

je potřeba hledat to, co lidi spojuje a ne to, co je rozděluje. 

Velmi si vážím toho, jak pan farář Židlický doprovodil v březnu tohoto roku mou maminku na poslední  

cestě a jeho řeč na pohřbu velice pomohla nám pozůstalým. Kéž by bylo na světě více vzájemného  

pochopení a lásky, které pan farář Židlický zcela přirozeně šíří. 
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